



**DIPLMATIC CONFERENCE TO ADOPT A
CONVENTION ON SUBSTANTIVE RULES
REGARDING INTERMEDIATED SECURITIES
Final session**
Geneva, 5 to 7/9 October 2009

UNIDROIT 2009
CONF. 11/2 – Doc. 32

Original: English
Original: anglais

8 October 2009
8 octobre 2009

**CONFERENCE DIPLOMATIQUE POUR
L'ADOPTION D'UNE CONVENTION SUR LES
REGLES DE DROIT MATERIEL APPLICABLES AUX
TITRES INTERMEDIÉS
Session finale**
Genève, 5 au 7/9 octobre 2009

**SUMMARY OF THE DECISIONS TAKEN ON 7 OCTOBER 2009 /
SOMMAIRE DES DECISIONS PRISES LE 7 OCTOBRE 2009**

1. The Commission of the Whole considered the proposals relating to insolvency set out in CONF. 11/2 – Doc. 30 and they were broadly supported. The Drafting Committee was requested to work on the basis of the proposals and (1) to ensure that the Preamble clearly reflected their underlying policy; (2) to consider Articles 14(2) and 21(2); and (3) to examine whether the proposed new Article 19(8) could possibly interfere with other provisions of the Convention. An additional proposal to delete Article 21(3) was rejected.

2. The Chairman of the Final Clauses Committee introduced the Interim Report of the Final Clauses Committee (CONF. 11/2 - Doc. 31) to the Commission of the Whole. The Commission agreed that proposals contained in that report be referred to the Drafting Committee for that committee's consideration.

*
* *

1. La Commission plénière a examiné les propositions relatives à l'insolvabilité présentées dans CONF. 11/2 – Doc. 30 qui ont été largement appuyées. Le Comité de rédaction a été chargé de travailler sur la base des propositions et (1) de s'assurer que le Préambule reflétait clairement les principes qui les sous-tendent; (2) de considérer les articles 14(2) et 21(2); et (3) d'examiner si la modification proposée à l'article 19(8) pourrait éventuellement interférer avec d'autres dispositions du projet de Convention. Une autre proposition visant à supprimer l'article 21(3) a été rejetée.

2. Le Président du Comité des dispositions finales a présenté le Rapport intérimaire du Comité des dispositions finales (CONF. 11/2 - Doc. 31) à la Commission plénière. La Commission a décidé que les propositions qui figuraient dans ce Rapport seraient renvoyées au Comité de rédaction pour examen.